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Protokół z posiedzenia nr X Rady Dzielnicy Sławin 

 w dniu 07.01.2020 r. 

Miejsce posiedzenia: ZS nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.20 

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 

Protokolant obrad: M. Tarkowska 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Posiedzenia Rady. 

4. Sprawy bezpieczeństwa i porządku na terenie dzielnicy. 

5. Informacje o działalności Rady między posiedzeniami.  

6. Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy Sławin 

6.1 Zapoznanie się z protokołem i wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady 

6.2 Rozpatrzenie i przyjęcie Sprawozdanie z działalności Zarządu za rok 2019 

6.3 Podjęcie uchwały w sprawie Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za rok 

2019. 

7. Rezerwa celowa na rok 2020 – zgłaszanie propozycji, dyskusja. 

8. Informacja o zadaniach inwestycyjnych i remontowych dotyczących Sławina 

ujętych w Budżecie miasta Lublin na rok 2020. 

9. Uzgodnienie terminów posiedzeń i dyżurów Rady w roku 2020. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

11. Zakończenie posiedzenia.  

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. Następnie stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 14 członków Rady Dzielnicy, co stanowi 

wymagane quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1). W posiedzeniu jako 

gość uczestniczyła też radna Rady Miasta J. Mach (Lista gości - zał. nr 2). 

 

Ad 2) Przewodnicząca odczytała  przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, 

czy są propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie zaproponowany porządek obrad. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad 3) Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu                            

z posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin nr IX z dnia 2019.12.14. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Ad 4) Omówiono następujące sprawy: 

 Ulica Zielone Wzgórza – parkujące samochody bezpośrednio w rejonie wjazdu na 

ul. Poligonową (po obu stronach ulicy na wąskich chodnikach i jezdni, brak 

możliwości interwencji służb porządkowych z powodu nie odebrania tej ulicy               

i przekazania do gminy). Termin odbioru ulicy oddala się i prawdopodobnie jest 

powiązany z odbiorem sygnalizacji na ul. Poligonowej (R. Osiak, M. Pietrzela,         

G. Orłowski). Radna J. Mach zadeklarowała, że uzgodni spotkanie z Zastępcą 

Prezydenta Miasta w sprawie sytuacji na tej ulicy i jej przejęcia przez gminę. 

 Ulica Relaksowa po zmianie organizacji ruchu – wizja planowana jest na wiosnę          

(G. Orłowski, M. Pietrzela) 

 Drzewa w pasach drogowych zagrażające bezpieczeństwu. Z. Rzączyńska 

zgłosiła do MAZ (Miejskiego Architekta Zieleni) drzewa przy ul. Sławinkowskiej. 

Uzgodniono, że członkowie Rady rozpoznają czy w okolicy ich zamieszkania są 

drzewa, które zagrażają i wymagają pilnego usunięcia w celu zgłoszenia do MAZ. 

Zaproponowano, by zgłosić do władz miasta propozycję, by co rocznie odbywał 

się przegląd pasów zieleni na wszystkich ulicach miasta wspólny przez 

pracowników MAZ i Straży Miejskiej z uwagi na sprawy estetyki i bezpieczeństwa 

(R. Osiak)   

 Wjazd do nowo budowanej Stokrotki przy ul. Sławinkowskiej – może stwarzać 

zagrożenie dla bezpieczeństwa, jeżeli nie zostaną wprowadzone zmiany                 

(R. Osiak). Rada zdecydowała, że uwagi do wjazdu zostaną przedstawione              

w piśmie do Z-cy Prezydenta Miasta. 

 ul. Wędrowna (wylot na serwisową ul. Poligonowej); ul. Bartnicza (wjazd na 

serwisową ul. Willowej); ul. Sławinkowska (rejon zakrętów) - słabe widoczności,     

do rozważenia montaże luster  (G. Orłowski, D. Wójcik, Z. Rzączyńska)  

Ad 5) Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działalności Rady  

          pomiędzy posiedzeniami: 

 W Wydziale Planowania UM, z uwagi na obawy mieszkańców dzielnicy i 

upływający termin składania uwag, sprawdzono, czy w Projekcie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania     w rejonie na północ od projektowanej 

ul. A. Zelwerowicza (teren planowanego cmentarza i obszar pomiędzy ul. 

Bohaterów Września a ul. Poligonową) są szczegółowe zapisy w zakresie 

lokalizacji i zabezpieczeń spopielarni zwłok. W projekcie w punkcie 9. 2) jest ujęty  

zapis „Nakazuje się przy lokalizacji spopielarni zwłok stosowania 

zaawansowanych rozwiązań technologicznych kremacji minimalizujących lub 

eliminujących uwolnienia substancji chemicznych do środowiska, przy 

zastosowaniu najlepszych dostępnych technik”. 

 W Wydziale Planowania UM zapoznano się też z udostępnionym do opinii i 

uzgodnień instytucji  (etap przed wyłożeniem planu) projektem zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w dla 3 obszarów w 

rejonie ul. Poligonowej i Zelwerowicza (propozycja mniejszej intensywności 

zabudowy). Po zapoznaniu stwierdziliśmy na tym etapie nie mamy uwag. 
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 Członkom Rady przesłano materiały otrzymane na szkoleniu w UM 

poświęconemu m. in.  zasadom RODO, konieczności uchwał przy podziale 

rezerwy celowej itd. 

 Po przyjęciu przez RM Budżetu miasta Lublin na rok 2020 przygotowano 

informację o ujętych w nim zadaniach istotnych dla mieszkańców dzielnicy. 

 Przedstawiciele Rady uczestniczyli w spotkaniu opłatkowym  Urzędu i  Rady 

Miasta Lublin. 

 Aktualizowano strony internetowe Rady Dzielnicy – m .in. wprowadzono 

zatwierdzone protokoły z posiedzeń Rady z roku 2019 (zgodnie z nowymi 

wymaganiami Statutu Dzielnicy) oraz informację o zadaniach istotnych dla 

mieszkańców dzielnicy ujętych w Budżecie miasta Lublin na rok 2020. 

 Komisja Rewizyjna Rady ze swojego składu wybrała wiceprzewodniczącą                   

K. Kocot.  Informacja Komisji Rewizyjnej  (zał. nr 3). 

 Komisja Rewizyjna Rady dokonała kontroli pracy Zarządu za rok 2019 (protokół z 

kontroli) i wystąpiła do Rady Dzielnicy z rekomendacją udzielenia absolutorium 

Zarządowi za rok 2019. 

 Przygotowano propozycję pisma w sprawie uwag do wjazdu do obiektu 

handlowo-usługowego Stokrotki przy ul. Sławinkowskiej. 

Ad. 6 Przewodnicząca Rady przedstawiła zapisy ujęte w Statucie Dzielnicy 

dotyczące  

          procedury głosowania nad absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za ubiegły rok. 

Ad 6.1)  Rada zapoznała się z protokołem z kontroli Zarządu przez Komisję 

Rewizyjna  

oraz z  wnioskiem Komisji o udzielenie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy (zał. nr 4) 

Ad 6.2) Rada rozpatrzyła Sprawozdanie z działalności Zarządu za rok 2019 (zał. nr 

5). Sprawozdanie Rada przyjęła jednogłośnie (14 głosów za przyjęciem). 

Ad 6.3) Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały Rady Dzielnicy Sławin      

w sprawie udzielenia Absolutorium dla Zarządu Dzielnicy za rok 2019 i podała ją pod 

głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie (14 głosów za przyjęciem).  

Uchwała Nr 12/X/2020 (zał.nr 6). 

Ad 7) Przewodniczący Zarządu R. Osiak przypomniał, że na stronie internetowej 

dzielnicy od 08.2019 jest umieszczony komunikat dla mieszkańców o możliwości 

składania do Rady propozycji zadań do realizacji ze środków z rezerwy celowej 

dzielnicy na rok 2020 (do 31.01.2020).   

 Można taką informacje umieścić też na tablicy Rady przed ZS nr 12 (J. Mach). 

 Propozycja budowy 2 lub 3 latarni oraz posadowienie ławek przy ciągu pieszym 

między ul. Altanową i Relaksową (G. Orłowski). Pas działki miejskiej w tym 

miejscu jest bardzo wąski i trudno to zrealizować (R. Osiak). 



4 
 

 Propozycja przeznaczenia 2-3 tys. zł na ulotki reklamujące projekty zgłaszane        

do Budżetu Obywatelskiego przez mieszkańców dzielnicy Sławin (D. Wójcik). 

 Propozycja remontów najbardziej wyeksploatowanych chodników ulic i 

ewentualnie ich nawierzchni m.in Tulipanowej, Sempołowskiej, Lawendowej, 

Skalistej i innych (R. Osiak, Z. Rzączyńska, inne osoby). 

 Propozycja poszerzenia chodnika przy ul. Willowej obok kościoła (R. Osiak).   

 Propozycja umieszczenia odblasków w jezdni na przejściach przez                              

ul. Sławinkowska obok szkoły (B. Kamieńska – Krzowska). Kosztowna jest 

eksploatacja, często ulegają uszkodzeniom  (wg informacji z ZDiM - M. Pietrzela). 

Dyskusja nad propozycjami będzie kontynuowana na kolejnym posiedzeniu Rady. 

 

Ad 8) Informację o pozycjach w budżecie miasta dotyczących dzielnicy  przedstawił  

         Przewodniczący Zarządu R. Osiak (w nawiasie lata realizacji, wartość środków  

         na rok 2020,  całkowite koszty): 

 Budowa odcinka ul. Tarasowej do ul. Relaksowej (2019-2020, 444 tys. zł) 

 Budowa ul. Szafranowej (ulica w pobliżu ul. Sławinkowskiej - inwestycja 

realizowana w ramach inicjatywy lokalnej tj. przy współudziale mieszkańców 

(2019 - 2020, 1 526 tys. zł, całość 1 626 tys. zł) 

 Przygotowywanie dokumentacji projektowych dla realizacji w przyszłych latach 

budowy ulic: Sławinek, A. Zelwerowicza do Zbożowej. 

 Dobudowanie segmentu przedszkolnego przy Zespole Szkół nr 12 (2019-2021,    

2 mln zł, całość 15,2 mln zł) 

 Budowa skweru "park Sławin" - zadanie z zielonego budżetu, nawierzchnia 

piesza z elementami małej architektury i nasadzeniami zieleni (2018-2020, 250 

tys. zł, całość 258 tys. zł) 

 Ścieżka rowerowa przy ul. Północnej (od ronda Pileckiego do ul. Kosmowskiej - 
zadanie z budżetu obywatelskiego (2020, 300 tys. zł) 

 Zielony skwer, mini park z ławkami i alejkami umożliwiającymi jazdę na rolkach 
od Zbożowej do Skowronkowej - zadanie z budżetu obywatelskiego (2020,        
300 tys. zł) 

 Przebudowa pętli autobusowej przy ul. Zbożowej w ramach zadania Budowa, 
modernizacja przystanków i węzłów przesiadkowych z udziałem środków miasta 
i unijnych. 

 Remont ul. S. Sempołowskiej - jednego z wielu ujętych zadań w mieście przy 
częściowo zabezpieczonej kwocie. Dobrze, gdyby został zrealizowany w roku 
2020.  Remonty ulic powinny być kontynuowane systematycznie w kolejnych 
latach, gdyż wiele ulic w naszej dzielnicy ich wymaga. 

 Przebudowa budynku przy ul. Północnej 125 na budynek socjalny.  
 

Niezależnie od budżetu miasta, prace przy budowie sieci kanalizacyjnych                            
i wodociągowych rozpocznie spółka miejska MPWIK w Lublinie m. in. w rejonie             
ul. Poligonowej i Raginisa oraz na zachód od ul. Zbożowej (Skowronkowa, Główna, 
Mgielna, Kmieca, Warszawska). 
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Ad 9) Ustalono terminy posiedzeń członków Rady w roku 2020: 3 luty, 2 marzec, 6 

kwiecień, 4 maj, 1 czerwiec, 7 lipiec, 7 wrzesień, 5 październik,  9 listopad i 7 

grudzień.  

Uzgodniono terminarz dyżurów radnych dzielnicy Sławin w roku 2020 (zał. nr 7). 

Ad 10)  Przewodniczący Zarządu R. Osiak poinformował o artykule w Nowym 

Tygodniu informującym o możliwym demontażu siłowni przy ul. Kasztelańskiej. 

Rozważano możliwości nowej lokalizacji tego obiektu na dzielnicy  (D. Wójcik, radna 

J. Mach)  

 

Ad 11) Przewodnicząca Rady M. Pietrzela przypomniała, że następne posiedzenie 

Rady zaplanowane jest na 3-ciego lutego o godz. 18.15 a dyżur w ten dzień pełni                    

Z.  Rzączyńska i M. Tarkowska.  

Przewodnicząca stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady Dzielnicy 

Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.30. 

 

Protokołowała: Monika Tarkowska. 

                          (-) 

Załączniki: (zgodnie z § 14 ust. 16a Statutu Dzielnicy) 

1) Lista obecności RD Sławin na X posiedzeniu w dniu 07-01- 2020 

2) Lista gości na X posiedzeniu RD Sławin w dniu 07-01- 2020 

3) Informacja Komisji Rewizyjnej Rady o wyborze wiceprzewodniczącej Komisji. 

4) Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Dzielnicy za rok 2019. 

5) Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Sławin w roku 2019. 

6) Uchwała Nr 12/X/2020 Rady Dzielnicy Sławin w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Dzielnicy za rok 2019. 

7) Dyżury w siedzibie Rady Dzielnicy roku 2020. 

       

    Protokół zatwierdzony w dniu  3.02.2020 r. 

 

         Przewodnicząca Rady  
                   Dzielnicy Sławin 
       (-)  Małgorzata Pietrzela 

       

 


